

Trade Agreement: CFTA

Tendering Procedures: (to all pre-qualified supplier)

Competitive Procurement Strategy: Lowest Price Compliant

Comprehensive Land Claim Agreement: No

Nature of Requirements: Purchase and Delivery of a Cryogenic Freezer.
RFP number 1000242570, Shallee Doll – shallee.doll@hc-sc.gc.ca

Product Category: Laboratory Cooling Equipment
Sub-Category: Cryogenic or Liquid Nitrogen Freezers

THIS REQUEST IS RESERVED FOR HOLDERS OF SUPPLY ARRANGEMENT # E60PV-19EQUI ONLY, FOR THE PURCHASE OF LABORATORY AND SCIENTIFIC EQUIPMENT, PARTS AND ACCESSORIES, SERVICES AND SUPPLIES.

Only Suppliers currently pre-qualified on Supply Arrangement E60PV-19EQUI have been invited to bid.

As a requirement of the Supply Arrangement, this notice is published on Buy and Sell Canada for a period of 40 calendar days. The closing date published on this notice identifies how long the notice will be published. For the closing date of any solicitation under the supply arrangement, invited suppliers should refer to the solicitation documents.

Suppliers that do not have a Supply Arrangement for the supply of Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies with Public Works and Government Services Canada, cannot submit a bid. Any bids received from suppliers not pre-qualified on the Supply Arrangement will not be evaluated.

Suppliers may qualify under Supply Arrangement E60PV-19EQUI for Laboratory and Scientific Equipment, Parts and Accessories, Services and Supplies, at any time. Interested suppliers should download solicitation document E60PV-19EQUI /C from Buyandsell.gc.ca and submit a response as per the requirements of the Request for Supply Arrangement.

Health Canada has a requirement for the acquisition of a Cryogenic Freezer.

ITEM	CRITERIA
M1	Capacity: >200 L, racks for 2 inch boxes
M2	Temperature range: -130°C to -150°C (in 1°C increments)
M3	Uniformity: ±5°C at -150°C
M4	Size maximum: 2.4m long, 1.2m high, 0.82 m deep
M5	Energy efficient
M6	LCD Display
M7	Delivered on-site on or before September 30, 2022
M8	Delivery included in price

M9	Maximum price \$33,000 CAD including all taxes, delivery, fees. Pricing only to be in Financial Bid Document.
M10	Minimum 2 year warranty

Accord commercial: ALEC

Procédure d'appel d'offre : (tous les fournisseurs pré-qualifiés)

Stratégie d'approvisionnement concurrentiel : Conforme au prix le plus bas

Entente sur les revendications territoriale globale : Non

Nature du besoin : Achat et livraison d'un congélateur cryogénique
 Numéro d'appel d'offres 1000236472, Shallee Doll – shallee.doll@hc-sc.gc.ca

Catégorie de produit : Équipements de laboratoire pour le refroidissement

Sous-catégorie : Congélateurs cryogéniques ou à azote liquide

CETTE DEMANDE EST RÉSERVÉ POUR LES TITULAIRES DE L'ARRANGEMENT EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT # E60PV-19EQUI SEULEMENT, POUR L'ACHAT D'ÉQUIPEMENT, DE PIÈCES ET ACCESSOIRES, DE FOURNITURES ET DE SERVICES DE LABORATOIRE ET SCIENTIFIQUE.

Seulement les fournisseurs présentement pré-qualifiés sur l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI ont été invité à soumettre une soumission.

Conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement, cet avis est publié sur Achat et Vente Canada pour une période de 40 jours civils. La date de clôture publiée sur cet avis indique sa durée de publication. Pour connaître la date de clôture de toute demande de soumissions dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement, les fournisseurs invités doivent se reporter aux documents de sollicitation.

Les fournisseurs qui n'ont pas d'arrangement en matière d'approvisionnement avec Travaux publics et Services gouvernementaux Canada pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique ne peuvent soumissionner. Toutes offres reçues de fournisseurs non pré-qualifiés dans l'arrangement en matière d'approvisionnement ne sera pas évaluée.

Les fournisseurs peuvent, à tout moment, se qualifier sous l'arrangement en matière d'approvisionnement E60PV-19EQUI pour l'équipement, pièces et accessoires, fournitures et services de laboratoire et scientifique. Les fournisseurs intéressés doivent télécharger le document de sollicitation E60PV-19EQUI/C sur achatsetventes.gc.ca et soumettre une réponse selon les exigences de la demande d'arrangement en matière d'approvisionnement.

Santé Canada a un besoin pour l'acquisition d'un congélateur cryogénique

ITÈME	CRITÈRE
M1	Capacité : >200 L, racks pour boîtes de 2 pouces
M2	Capacité : >200 L, racks pour boîtes de 2 pouces Capacité : >200 L, racks pour boîtes de 2 pouces

M3	Uniformité : $\pm 5^{\circ}\text{C}$ à -150°C
M4	Taille maximale : 2,4 m de long, 1,2 m de haut, 0,82 m de profondeur
M5	A faible consommation
M6	Affichage LCD
M7	Livré sur place au plus tard le 30 septembre 2022
M8	Livraison incluse dans le prix
M9	Prix maximum 33 000\$ CAD incluant toutes taxes, livraison, frais. Les prix doivent figurer uniquement dans le document d'offre financière.
M10	Garantie minimale de 2 ans